
 
 
 

Geacht raadslid, commissielid, 
U heeft aangegeven een ter kennisname gestuurde nota of brief te willen behandelen tijdens een 
vergadering. Om die behandeling te kunnen voorbereiden en voorspoedig te laten verlopen wordt 
u gevraagd onderstaande in te vullen en dit formulier zo spoedig mogelijk terug te sturen naar de 
griffier van de betreffende commissie. Dit formulier wordt op het Bestuurlijk Informatiesysteem 
geplaatst. 

 

In te vullen door de griffie: 
 

Commissie Datum Email adres commissiegriffier 

Beheer (een nader bepaalde datum 
in een volgende commissie 
Beheer) In te vullen door de 
griffie 

chageman@haarlem.nl 

 

Onderwerp  nota/brief e.d.  

1.4 Fasering Uitbreiding Parkeerregulering 

Indieners  

Portefeuillehouder  

 
In te vullen door raadslid of fractie: 
 

Motivatie van agendering  

De fractie van de VVD zou graag 1.4, Fasering Uitbreiding Parkeerregulering met de commissie 
bespreken. Met deze bespreking wil de VVD de vraag neerleggen bij het college, maar ook bij 
collega’s hoeveel recht en duidelijkheid er geboden wordt aan de door de raad aangenomen 
moties om rekening te houden met kwetsbare partijen die door de invoering van 
parkeerregulering hard geraakt zullen worden. Uitzonderingen en communicatie staan nu gepland 
voor kwartaal vier, maar met de huidige tekorten in ambtelijke capaciteit, evenals het goed willen 
doen van het proces om het gesprek met de stad aan te gaan, vraagt de VVD fractie zich af of dit 
realistisch is. 
 

 

Doel van de bespreking 

Het doel van de bespreking is voor de VVD fractie het proces naar parkeerregulering bespreken 
met de commissie en daar het in ieder geval in te hebben over de volgende zaken:  

- Hoe denkt het college de commissie mee te nemen in de maatregelen die zij gaat 
bedenken voor de maatschappelijke functies die zij in het stuk genoemd heeft? 

- Hoe denkt het college met de te korten qua capaciteit binnen het ambtenarenapparaat de 
stad goed te kunnen meenemen, informeren en gezamenlijk uitzonderingen en 
aanvullende maatregelen te kunnen neerleggen bij de raad die gedragen zijn door de stad 
binnen enkele maanden.  

 
 



 
 
 
 

Wat wordt aan de andere fracties gevraagd? 

Hoe zij denken over de huidige fasering, of zij van mening zijn dat op dit moment de raad goed in 
positie is om de behoeften van inwoners te kunnen voorzien op het gebied van 
informatievoorziening en hoe zij geinformeerd wensen te worden richting de winter wanneer er 
blijkbaar besluitvorming moet gaan plaatsvinden over de aanvullende maatregelen.  

 

Wat wordt aan de portefeuillehouder/college gevraagd? 

 
Of zij uiteen kunnen zetten welke maatregelen het college neemt om bewoners goed mee te 
nemen en of en hoe zij in gesprek gaat met bewoners en maatschappelijke instellingen om samen 
tot aanvullende maatregelen op het botte invoeren van het betaald parkeren. Tevens horen wij 
graag wat de verwachting is van het college of er voldoende ambtelijke capaciteit is om de huidige 
planning te kunnen halen en welke garanties zij daarvoor geeft.  

 


